
Møteleiar gav slikt svar: 

«Vi syner til spørsmål frå miljøpartiet dei grøne. « 

Det vert her løfta omfemnande problemstillingar som vår avdeling ikkje kan svare på i 
løpet av dei to dagane som vi har hatt til rådvelde. Vi må følgjeleg få kome tilbake med eit 
svar seinare, når vi har fått rådført oss med andre aktørar. Som ein del av dette vil vi ta 
kontakt med m.a. Fiskeridirektoratet med tanke på system og modell for fastsetjing av 
kvote. 

Og vi må få rådført oss med ulike næringsaktørar og kunnskapsmiljøa. » 


